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Zápisnica 

zo 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník, 

konaného dňa 15.2.2023 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

Prítomní poslanci: Michal Babčák, Bc. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová,                     

Štefan Kučečka, Mgr. Kristína Sendeková 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Mihalíková - hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

Verejnosť: Štefan Michalčin, Tatiana Jacenková, Tatiana Repková, Miluše Varcholová 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášania schopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, privítal všetkých prítomných v zasadacej miestnosti na 

poschodí. Týmto otvoril 4. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva a pokračoval podľa 

programu.  

Na začiatok starosta obce oficiálne potvrdil, ţe zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe 

počtu prítomných poslancov uznášania schopné. Počet prítomných poslancov je 5 z celkového 

počtu 5.  

 

Starosta určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tieţ zapisovateľku 

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia  zápisnice:                    Michal Babčák, Milena Hrubiznová   

Návrhová a mandátová komisia:      Bc. Martin Goč-Matis, Mgr. Kristína Sendeková 

Zapisovateľka:                                   Mgr. Martina Bukovská 

 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

K bodu 3: 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 4. zasadnutia OZ, ktorý bol vopred zverejnený 

na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. Program nebol doplnený o ţiadny bod. Program 

zasadnutia tvorí prílohu č. 1 k zápisnici.  
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 PROGRAM: 

  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Vytvorenie komisie pre kultúru, šport a mládeţ 

6. Vytvorenie komisie pre prijímanie a vybavovanie sťaţností a petícií 

7. Aktualizácia webového sídla obce  

8. Návrh zmluvy o spolupráci pri zbere a nakladaní s pouţitým šatstvom 

9. Ţiadosť o príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej sluţby na rok 2023 

10. Aktualizácia projektu „Zvyšovanie energetickej účinnosti AB Stebník“ 

11. Informácia starostu obce 

12. Rôzne 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 

 

Hlasovanie:           
       Za:            5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci OZ predloţený návrh programu schválili bez pripomienok. 

 

K bodu 4:  

 

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie OZ sa konalo dňa 21.12.2022 a prijali sa na ňom uznesenia č. 22/2022             

aţ č. 31/2022.  

 

 Uznesenie 25/2022  

- Rozpočtové opatrenie č. 3/2022 – schválené – splnené 

 

 Uznesenie 26/2022 

- Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2023 – vzaté na 

vedomie – splnené 

 

 Uznesenie 27/2022 

- Návrh rozpočtu na rok 2023 – schválené – splnené 

- Schválenie v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy zostavovanie a predkladanie rozpočtu obce bez programovej 

štruktúry počnúc rozpočtom obce na roky 2023, 2024, 2025, platné pre všetky 

rozpočty zostavené od dátumu schválenia obecným zastupiteľstvom – splnené 
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 Uznesenie 28/2022 

- Viacročný rozpočet na roky 2024 a 2025 – vzaté na vedomie – splnené 

 

 Uznesenie 29/2022 

- Splnomocnenie OZ, aby mohlo splnomocniť starostu obce vykonávať zmeny 

rozpočtu v rozsahu do 500 € na poloţku beţného rozpočtu – t. j. presun medzi 

poloţkami beţného rozpočtu. Kaţdú zmenu oznámiť poslancom na najbliţšom 

zasadnutí OZ – splnené 

 

 Uznesenie 30/2022 

 

Informácie starostu obce:  
 

- Dohoda so SÚC PSK, oblasť Bardejov, o posypávaní soľou vedľajšej cesty za 

mostom v prípade, ak ich o to starosta obce poţiada – podpísaná – splnené 

- Dodanie nálepiek na smetné nádoby na rok 2023 pre občanov od spoločnosti Fúra, 

s.r.o., Rozhanvce – rozdané – splnené   

- Rozdanie harmonogramov zberu odpadu na rok 2023 spolu s vrecami na zber 

separovaného odpadu, nálepiek a nástenných kalendárov – rozdané – splnené 

- Odkúpenie a prevzatie  4 počítačových zostáv od VSE, a.s., Košice, v sume 4 €                 

na základe kúpnej zmluvy – prevzaté – splnené 

- Stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni 

 

Ostatné body uznesení z 21.12.2022 sa naplnili a nič nie je na poverenie. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole uznesení č. 22/2022             

– č. 31/2022 z predchádzajúceho OZ. 

 

K bodu 5: 

 

Vytvorenie Komisie pre kultúru, šport a mládež 

 

Starosta obce vyzval poslankyňu, Mgr. Sendekovú, aby informovala o vzniku komisie pre 

kultúru, šport a mládeţ a taktieţ o náplni činnosti komisie. Po prečítaní náplne a po doplňujúcich 

otázkach poslancov sa dohodlo, ţe sa zruší posledný bod, nakoľko je takmer totoţný s bodom č. 

3. Tento návrh tvorí prílohu č. 2 k zápisnici. Poslanec Bc. Goč-Matis dodal, ţe sa to nevzťahuje 

na DHZ, nakoľko im to ich stanovy nedovoľujú. 

 

Mgr. Sendeková prečítala návrh zloţenia komisie, ktorej členovia nemusia byť len zo zvolených 

poslancov, ale ktokoľvek z občanov. Starosta obce sa opýtal poslancov, či súhlasia s týmto 

zloţením alebo či majú aj iné návrhy na konkrétne osoby.  

 

 

Návrh na zloţenie Komisie pre kultúru, šport a mládeţ: 

Predseda: Mgr. Kristína Sendeková 

Členovia: Michal Babčák, Ľudmila Grichová, Dis.art., Bc. Matej Ţurbej 

 

Hlasovanie za zloženie Komisie pre kultúru, šport a mládež:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 
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       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Hlasovanie o náplni činnosti Komisie pre kultúru, šport a mládež:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci OZ schválili náplň činnosti Komisie pre kultúru, šport a mládeţ a zloţenie jej členov.  

 

K bodu 6: 

 

Vytvorenie komisie pre prijímanie a vybavovanie sťažností a petícií  

 

Náplň činností vyplýva z jej názvu, avšak hlavnou úlohou bude snaha vyriešiť vzniknuté 

situácie, problémy, nezhody medzi občanmi, vyriešiť ich sťaţnosti, pripomienky.   

Starosta navrhol komisiu v zloţení: Milena Hrubiznová – predseda, Štefan Kučečka, Michal 

Babčák – členovia. Poslanec Kučečka navrhol za predsedu komisie starostu obce, Slavomíra 

Mlynára. Po vzájomnej dohode s tým súhlasil starosta aj poslanci. Starosta za členov komisie 

navrhol Milenu Hrubiznovú, Štefana Kučečku a Michala Babčáka.  

 

Hlasovanie za návrh činností a úloh komisie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Nakoniec zhrnul zloţenie Komisie pre prijímanie a vybavovanie sťaţností a petícií takto: 

 

Predseda:  Slavomír Mlynár 

Členovia:  Michal Babčák, Milena Hrubiznová, Štefan Kučečka 

 

Hlasovanie za zloženie Komisie pre prijímanie a vybavovanie sťažností a petícií:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

 

Poslanci OZ schválili náplň činnosti Komisie pre prijímanie a vybavovanie sťaţností a petícií 

a zloţenie jej členov.  

 

K bodu 7: 

 

Aktualizácia webového sídla obce 

 

Starosta obce informoval poslancov o potrebe aktualizácie webového sídla obce. Cieľom je 

zlepšiť vzhľad, prehľadnosť a editovanie webového sídla. Na základe prijatých emailových 

ponúk a telefonického prieskumu bola oslovená firma Dobráobec s.r.o. Vstupné náklady sú 0 €. 

V cene mesačného poplatku 20 € je presun aktuálnych dát, webhosting a ďalšie sluţby, ktoré sú 

uvedené v Zmluve o zhotovení  a prenájme webového sídla. Poplatok 50 € ročne za CUET 

(centrálna úradná elektronická tabuľa) je nad rámec mesačného poplatku v prípade záumu a 

potreby.  
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Poslanec Babčák ešte dodal, či sa bude dobre otvárať aj mobilná verzia, ako to zobrazí                   

na displeji. Starosta obce odpovedal, ţe bude aj správna mobilná podoba webového sídla. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci OZ schválili návrh zmluvy o zhotovení a prenájme internetovej stránky v zmysle ust.           

§ 269 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník. 

 

K bodu 8:  

 

Návrh zmluvy o spolupráci pri zbere a nakladaní s použitým šatstvom 

 

Ďalším návrhom zmluvy, ktorý predloţil starosta obce poslancom, je o spolupráci pri zbere 

a nakladaní s pouţitým šatstvom. V roku 2022 boli z dotácie Programu obnovy dediny zakúpené 

3 kontajnery na zber pouţitého šatstva. Aj naďalej bude ich obsah spracovávať firma Ľubomír 

Ludvik WINDOORS, ktorá v súčasnosti má v obci umiestnené 2 ks vlastných kontajnerov. 

V novej zmluve sa menia 2 ks prenajatých kontajnerov na 3 ks vlastných kontajnerov. A cena zo 

súčasných 120 € ročne na 150 € ročne. Vyprázdňovanie bude v intervale 5-6 týţdňov. Prenajaté 

kontajnery budú odvezené po dohode s majiteľom a do prevádzky sa dajú vlastné. Zber 

pouţitého šatstva sa započítava do celkovej miery vytriedenia a zvyšuje percento vytriedenosti. 

Za rok 2021 dostala obec Stebník príspevok za separáciu odpadu od Environmentálneho fondu 

vo výške 228 €. Poslanci uţ mali len nejaké doplňujúce otázky a následne hlasovali. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci OZ schválili návrh zmluvy o spolupráci pri zbere a nakladaní s pouţitým šatstvom 

uzatvorená v zmysle § 81 ods. 13 zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch. 

 

K bodu 9: 

 

Žiadosť o príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby na rok 2023 

 

Starosta obce informoval, ţe z dôvodu novely zákona č. 448/2008 o sociálnych sluţbách, podľa  

§ 75, ods. 1 je obec povinná poskytovať finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej 

sluţby neverejnému poskytovateľovi sociálnej sluţby. Dňa 11.1.2023 bola obci doručená ţiadosť 

od ADM, n.o., Kellerova 8, Bardejov o tento príspevok vo výške 100 € mesačne na 1 klienta. 

V tomto zariadení bola 1 obyvateľka Stebníka, ktorá dňa 9.2.2023 zomrela, preto sa ku dňu 

konania zasadnutia OZ stala ţiadosť neaktuálna. 

Starosta obec informoval, ţe dňa 15.2.2023 sa konalo zasadnutie Komory primátorov a starostov 

ZMOSu aj ohľadom tejto záleţitosti. Starosta vysvetlil, ţe obec nemá uzatvorenú zmluvu 

o uvedenej sluţbe s poskytovateľom. Túto zmluvu uzatvára klient alebo rodinný príslušníci. 

Napriek tomu je obec zo zákona v budúcnosti povinná uhradiť tento príspevok. Poslanci OZ 

prejednali ţiadosť od ADM n.o., Bardejov, o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej 

sociálnej sluţby na rok 2023. 
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K bodu 10: 

 

Aktualizácia projektu ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti AB Stebník“ 

 

Posledná ţiadosť na EF z roku 2022 nebola schválená. Získala málo bodov. Z tohto dôvodu je 

potrebná aktuálizácia projektovej dokumentácie a nové stavebné povolenie. Po stretnutí 

s projektantom je odhadovaná suma aktualizácie 1 000 €. Po vzájomnej diskusii sa dohodli na 

ďalšom spoločnom stretnutí s projektantom a pripraviť aktualizáciu projektovej dokumentácie 

tak, aby bola ţiadosť podaná v ďalšom termíne. Podľa informácií EF by to malo byť v júni. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci OZ schválili aktualizáciu projektu: ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti administratívnej 

budovy Stebník“ a projektovej dokumentácie. 

 

K bodu 11: 

 

Informácia starostu obce 

 

Starosta informoval o tom, ţe prišli nové zálohové faktúry od VSE a.s., Košice, ktoré sú výrazne 

niţšie ako pôvodné. Po úprave sú ročné zálohové platby vyššie oproti roku 2022 o 340 €. Avšak 

výrazné zvýšenie zálohových platieb boli vyrátané za plyn. Zálohové platby za plyn na rok 2023 

sú vo výške 13 304 €. V roku 2022 to bolo 3 921 €. Prvá faktúra vo výške 2 269 € je zaplatená.  

 

Poplatok na rok 2023 za sluţby Spoločnej úradovne obcí okresu Bardejov v sume 2 694,80 €  je 

uhradený. 

 

Stretnutie so zástupcom firmy O.S.V.O. s.r.o. v Prešove absolvoval starosta obce v januári, aby 

prediskutovali výmenu svietidiel na verejnom osvetlení. Táto firma spravuje VO v Stebníku, 

preto oslovil najmä ich. Plánom je vymeniť všetky pôvodné svietidlá za nové úspornejšie LED 

lampy, pričom hlavným dôvodom je ušetriť financie za energie. Intenzita súčasných svetiel nie je 

moţné zníţiť na menej ako 70%, pretoţe by zhasli úplne.  

Táto výmena by bola financovaná z vlastných zdrojov, a to z municipálneho úveru. Oslovené 

boli aj iné firmy, od ktorých si starosta obce vyţiadal vypracovanie cenových ponúk na 

podmienky obce. Ide o spoločnosti J.K.M.P Stav s.r.o., Bardejov a VSD, s.r.o Košice. Kaţdá 

z nich zaslala cenové ponuky z rôznymi riešeniami a typmi svietidiel.  

 

Od 1.4.2023 pani riaditeľka, Jozefína Ondavská odchádza na materskú dovolenku. Zastupovať ju 

bude Zuzana Kandráčová Cimbaľaková. 

 

Starý kríţ bol zrenovovaný firmou RASPOL-RB s.r.o., Smilno. Cena za renováciu je 370 €. Kríţ 

bude umiestnený na starom cintoríne. 

 

Na výročnej schôdzi DHZ starosta informoval, ţe chce zriadiť pripojenie na internet v hasičskej 

zbrojnici. Preveril cenu inštálacie, ktorá je 130 €. Ak vyhodnotia členovia DHZ, ţe je internet 

potrebný bude zavedený. 

 

Stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni, dodal, ţe všetky faktúry sú uhradené.  
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Poslanci OZ berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch 

a v pokladni.  

 

 

K bodu 12: 

 

Rôzne 

 

Poslanec Kučečka sa starostu pýtal na poškodené kovanie na kľučkách dverí v hasičskej 

zbrojnici. Starosta o tom nevedel ani ho nikto o tom neinformoval. Preverí, čo o tom vie mládeţ, 

ktorá sa tam stretáva. Pripomenul, ţe v búdke na cintoríne je málo pracovného náradia ako 

lopaty, rýle a aj tie, ktoré sa pouţívajú sú v zlom stave. Ďalej zdôraznil, ţe je potrebné 

zrekonštruovať schody ku domu smútku, ktoré sú v zlom stave. Starosta reagoval, ţe čaká na 

vypracovanie cenovej ponuky. Pýtal sa na počet rozdaných nálepiek na nádoby na zber odpadu. 

 

Nálepkový systém na zber komunálneho odpadu – v januári bol prvý vývoz KO. Starosta 

absolvoval zber spoločne s pracovníkmi zberovej spoločnosti a kontroloval mnoţstvo 

v jednotlivých nádobách, nie obsah. Boli vyvezené aj neoznačené nádoby. Spolu 127. Hodnotiť, 

ako a či to bolo prospešné, je ešte príliš skoro, je potrebné vykonať viac vývozov. Na otázku 

koľko bolo rozdaných nálepiek, starosta odpovedal, ţe cca 117 a 1 nálepka sa zakúpila navyše. 

So spoločnosťou FÚRA s.r.o. je zazmluvnených 130 nádob. Počítanie nádob bude pokračovať aj 

v ďalších mesiacoch a na základe týchto údajov sa môţe prehodnotiť počet zazmluvnených 

nádob. 

 

Moţnosťou, ktorú uţ viaceré obce na Slovensku zaviedli do praxe, je systém ELVIS                      

– moderný systém evidencie odpadov.  Nejde o váţenie nádoby, ale o vizuálne posúdenie jej 

naplnenosti. Kaţdá nádoba bude mať jedinečný QR kód a zodpovedná osoba bude mať čítačku, 

pomocou ktorej zaeviduje do systému, v ktorej nádobe bolo aké mnoţstvo odpadu. Prepočítava 

sa to cez stanovené koeficienty. Na základe získaných údajov sa môţe zaviesť poplatok za 

mnoţstevný zber. Išlo by o dlhodobú investíciu so vstupným nákladom 1 919,87 € a mesačným 

paušálnym poplatkom 90,- €.  

 

Starosta obce ešte spomenul, ţe prišla ponuka od DEUSu na získanie nových notebookov 

a tlačiarne v priebehu marca aţ apríla. Podmienkou je prevzať starú techniku a mať vysporiadané 

finančné a inventárne záväzky.  

 

Diskutovalo sa o vedení kroniky. Je predloţená ponuka na vedenie kroniky externou osobou za 

ročný poplatok 500 €. Kroniku môţe robiť osoba odborne spôsobilá. 

  

Na otázku ako pokračuje prípad s nelegálnou skládkou odpadu na začiatku obce, starosta 

odpovedal, ţe nie sú ţiadne nové informácie 

 

O slovo sa eše prihlásil pán Michalčin, ktorý mal nejaké pripomienky, ale aj návrhy. Najprv sa 

vyjadril, aby sa nepokračovalo s rekonštrukciou plota okolo budovy obecného úradu, ţe radšej 

vytvoriť zopár parkovacích miest. Hneď prešiel k téme kupovaniu hrobiek na cintoríne, ţe by sa 

nemali kupovať vopred, keďţe uţ je málo predpripravených a vykopaných. Hovoril o vysokých 

cenách, ktoré si účtujú kamenári za vykonanú prácu a pouţitý materiál. Starosta vysvetlil celý 

proces prípravy hrobiek a spôsobu pochovávania. Potvrdil, ţe cena cca 1000 € je aktuálna cena, 

ktorú si účtujú kamenári. Ďalej sa diskutovalo o pochovávaní na ľavej strane cintorína. Poslanec 

Kučečka navrhol uskutočniť verejnú schôdzu, aby si mohli vypočuť názory a návrhy od 

samotných občanov.  
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Poslankyňa Mgr. Sendeková odprezentovala akciu Fašiangový karneval, ktorý sa bude konať 

18.2.2023 v sále KD. Informovala, ţe sa zapojí aj materská škola, členovia ZO JDS Stebník 

v spolupráci s obecným úradom. Poprosila o pomoc pri príprave.  

 

Pani Varcholová pozvala starostu obce a poslancov OZ na výročnú členskú schôdzu ZO JDS 

Stebník, ktorá sa bude konať v nedeľu 19.2.2023 a ešte poprosila o jeden kompostér na vojnový 

cintorín. 

 

Na návrh poslancov bol zvolený zástupca starostu obce Bc. Martin Goč-Matis podľa § 13b, ods. 

1 zákona SNR č. 369/1990 Zb o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           4       (Babčák, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 1      (Bc. Goč-Matis)    

 

Poslanci OZ zvolili zástupcu starostu obce podľa § 13b, ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb 

o obecnom zriadení.   

 

 

K bodu 13: 

 

Návrh na uznesenie 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia a poslankyňa Mgr. Sendeková ich prečítala 

v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

 

1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE:  

 

1) Program 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

 

2)     a) Náplň činnosti komisie pre kultúru, šport a mládeţ, 

    b) Komisiu pre kultúru, šport a mládeţ v zloţení: 

 Predseda: Mgr. Kristína Sendeková 

 Členovia: Michal Babčák, Ľudmila Grichová, Dis.art., Bc. Matej Ţurbej 

 

3)    a) Náplň činnosti komisie pre prijímanie a vybavovanie sťaţností a petícií,  

        b) Komisiu pre prijímanie a vybavovanie sťaţností a petícií v zloţení: 

           Predseda: Slavomír Mlynár 

           Členovia: Michal Babčák, Milena Hrubiznová, Štefan Kučečka 

 

4)  Zmluvu o zhotovení a prenájme webového sídla v zmysle ust. § 269 zákona               

      č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník. 

 

5)  Zmluvu o spolupráci pri zbere a nakladaní s pouţitým šatstvom uzatvorená v zmysle     

     § 81 ods. 13 zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch. 
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6)  Aktualizáciu projektu: ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti administratívnej budovy    

     Stebník“ a projektovej dokumentácie. 

 

BERIE NA VEDOMIE: 

 

1)  Správu o kontrole plnenia uznesení č. 22/2022 – č. 31/2022 z predchádzajúceho obecného    

      zastupiteľstva konaného dňa 21.12.2022 

 

2)  Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

 

PREJEDNALO: 

 

1)  Ţiadosť od ADM n.o., Bardejov, o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej    

     sluţby na rok 2023. 

 

VOLÍ: 

 

1)  Za zástupcu starostu obce poslanca Bc. Martina Goč-Matisa podľa § 13b, ods. 1 zákona  

     SNR č. 369/1990 Zb o obecnom zriadení. 

 

 

K bodu 14: 

 

Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť na 4. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. Informoval, ţe najbliţšie zasadnutie OZ bude určite v apríli 2023, v prípade 

potreby, aj skôr. Poprial príjemný zvyšok večera, čím ukončil zasadnutie.  

 

 

V Stebníku, 15.2.2023                           

 

 

Zapísala:  

 

Mgr. Martina Bukovská                         

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Michal Babčák 

Milena Hrubiznová 

 

 

 

                                                                                        ......................................................                        

                                                                                               Slavomír Mlynár 

                                                                                                       starosta obce Stebník 


